
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 30. juli 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 52

Vil ministeren redegøre for, hvad der har ført til, at regeringen ikke længere ønsker at ind-

drage opholdstilladelserne til flygtninge, der har været i arbejde, når ministeren før folke-

tingsvalget mente, at en sådanne bestemmelse var ”mærkværdig”? Der henvises til mini-

sterens bemærkninger som ordfører under 1. behandling af L239, (https://www.ft.dk/

samling/20171/lovforslag/L239/BEH1-93/forhandling.htm).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Fuglede (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mads.Fuglede@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen
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